



## Referat bestyrelsesmøde

Onsdag d.25 juni kl. 19.00-22.00

Afholdes hos Hanne, Niels Bjerres Vænge 20.

Tilstede: Steen, Mogens, Henning, Sine, Hanne, Lene, Flemming  
Afbud fra Liselotte og Katrine

Referent: Lene

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Vedtægtstilføjelse § 8 jævnfør generalforsamlings beslutning skal underskives af Steen som kasserer, Lene som formand og Bent Hansen som dirigent. Tilføjelsen sendes snarest til tinglysning af Lene.
3. Korrespondance med kommunen ang. deres salgspolitik: Lene har aftalt møde med kommunen ang. dette i august.
4. Korrespondance med kommunen ang. affaldsproblematik på Ørbækvej. Der er fortsat en dialog i gang med kommunen ang. dette. Steen kontakter landmåler mhp. præcisering af de præcise matrikelfortegnelser.
5. Renovering af trappe mod Ørbækvej. Gartnerne er kommet med et tilbud på 16.000 kr. ekskl. moms for etablering af ny trappe. Bestyrelsen er enige om, at det er nødvendigt at acceptere tilbuddet, da trappen er i meget dårlig stand og udgør en sikkerhedsrisiko. Der vil blive inkluderet en rampe til cykler / barnevogne på trappen.
6. Nyt ang. kloakproblematik. Bestyrelsen vedtager at hyre advokat Ulrik Lefevre, der tidligere har kigge på problematikken, til i samarbejde med vandforsyningen at klarlægge de præcise og fremtidigt gældende retningslinjer.
7. Gartnere. De har travlt. Renovering af pladsen bliver i uge 29. Træer og grene, der hænger ud over tilgrænsende huse beskæres samtidig.

Formand:  
Lene Moestrup  
Niels Bjerres Vænge 34  
5220 Odense SØ  
Tlf. 29902168  
E-mail: lenemoestrup@yahoo.dk

Kasserer:  
Steen Vestergaard  
Giersingvænget 14  
5220 Odense SØ  
Tlf. 21487194  
E-mail: steentoemrer@gmail.com



8. Pladsen. Sine, Steen og Henning vil rydde op og fjerne det gamle skur. Har fundet sted d. 5. - 6. Juli med hjælp fra andre beboere.  
Nøgler til stander haves nu af Steen, Sine og Lene. Steen kopierer til de øvrige bestyrelsesmedlemmer.
9. Børneudvalg. Desværre har der ikke været respons på gruppens Facebook indlæg. Gruppen fortsætter som planlagt – de overvejer at sende et brev ud til alle husstande m.h.p. at få kontakt til interesserede forældre.
10. Økonomi. Intet nyt. Statusorientering taget til efterretning.
11. Eventuelt.
  - Vi har rotteproblemer i Ørbækhave. Der er observeret et rottehul på legeplads med bamsehus samt et rottehul på Sybergsvej – tæt ved hjørnet på Larsen Stevnsvænget. Efter bestyrelsesmødet er der desuden i forbindelse med oprydning på affaldspladsen observeret rotter der.  
Mortalin er kontaktet, de undersøger hullerne og har sat fælder op både på legeplads og på pladsen.  
Mortalin opfordrer til, at vi sørger for orden på pladsen og kun opbevarer planteaffald der. Affald fra kaniner o. lign. tillækker rotter og bør undgås.
  - Vigtigt at vi gemmer konkrete aftaler og vigtig korrespondance med kommunen etc., så dette kan gives videre til kommende bestyrelsesmedlemmer. Udover elektroniske mapper bør vi have enkelte fysisk mapper med de væsentligste dokumenter. Lene vil sørge for dette.
12. Næste møde: Onsdag d. 10. September hos Steen. GV 14.